
Vildbjerg d. 18. november 2024.

Marchforeningen Hosekræmmernes Generalforsamling 2024.

Generalforsamlingen blev afholdt på Kildebakkeskolen mandag d. 18.november kl. 
19.30.    
 Der var 43 medlemmer mødt op. De fleste havde først været ude på en rask 
travetur.
Efter fællessang  fik medlemmerne øl/vand.
Generalforsamlingen gik i gang.

Valg af dirigent.:
Jens-Jørgen Lyngaa blev valgt til dirigent.

Bestyrelsens beretning ved Formanden.:
Ingolf læste beretningen op. 
Der var ingen spørgsmål. 
Beretningen blev godkendt.

Økonomi:
Hartvig gav en god orientering af årets regnskab. Han kom godt omkring både 
udgifter og indtægter.
I år har vi et  overskud på godt kr. 7.291.
Der blev spurgt, om Hartvig kunne lave en kolonne med sidste års regnskab. Det 
ville være nemmere at få en fornemmelse af udviklingen i økonomien i foreningens 
arrangementer.
Det vil Hartvig så gøre fremadrettet.
Regnskabet blev herefter godkendt.
Hartvig fortsætter som kasserer.

Valg af bestyrelsesmedlemmer.:
På valg  var Ingolf Brandt ( Modtager genvalg )
På valg var  Ivar Dalsgaard (Modtager genvalg )
På valg var  Irene Christiansen (Modtager genvalg )

Valg af suppleanter.:
På valg var Nina Jonassen og Michael Edelsparre ( Modtager begge  genvalg.)     
1. suppleant er Nina Jonasen - 2. suppleant er Michael Edelsparre.

Valg af revisor.:
På valg var Else Kejlberg ( Modtager genvalg)

Valg af revisorsuppleant.:
Mari-Ann Edelsparre blev genvalgt.
Så der var genvalg over hele linjen. Tak for det.



Fastsættelse af kontingent for 2025.:

Medlemsskab for 1 år  pr. person kr. 125,-
Medlemsskab for 1 år  pr. familie kr. 275,-

Kontingentet stiger fra november 2025

Medlemsskab for 1 år  pr. person kr.150,-
Medlemsskab for 1 år  pr. familie kr. 300,-

Vedtægts ændring:.
Vedtægts ændringen  blev enstemmig  vedtaget.

Eventuelt:
Der blev spurgt, om Sportigan gav 20% hele året. 
Det gør de, men kun på vandre relateret tøj og sko.
Ingolf orienterede om, hvorfor der skulle være vedtægts ændring.
Hosekræmmerklanen hos KFUM- Spejderne i Vildbjerg-Timring er blevet nedlagt.   
I tilfældet af at Marchforeningen Hosekræmmerne bliver nedlagt, går evt. overskud 
til KFUM-Spejderne - Vildbjerg-Timring.
Irene havde hørt at foreningen var dårlig til at byde nye vandrere velkommen Det 
var en træls oplysning at få. Hun håber, at alle vil hjælpe med at byde nye 
medlemmer velkommen. Heldigvis var der mange af de tilstedeværende, der 
syntes, at vi tog godt imod dem, Vi blev enige om, at være opmærksomme og 
hjælpe de nye, så de også føler sig som en del af fællesskabet.

Kaffe:
Jens Jørgen Lyngaa erklærede generalforsamlingen for slut. Han takkede for god 
ro og orden. 
Inden vi kunne nyde kaffen  fik Eva Wulff, Karen Pedersen, Bente og Knud Erik 
Andersen hver 1 krus med ”Årets motionist 2024” indgraveret.
Så blev der serveret kaffe / te med Boller og Winerbrød.

Bestyrelsen konstituerer sig ved næste bestyrelsesmøde.
Aftenen sluttede med en fællessang.

Ref. Irene Christiansen.

Vedhæftet:
Beretning.
Regnskab. 
Vedtægter. 


